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رئیس کل بانک مرکزی:

اگر مردم ارز نخرند به سرعت 
ارزان می شود

رئیس کل بانک مرکزی با اشــاره بــه تعداد زیاد 
رانت خــواران و اینکه با اعمال نفــوذ از بانک ها وام 
گرفتند، اعلام کرد: هنوز هم نرخ ارز واقعی نیست 
ولی فشــار روانی وجود دارد. اگر مردم وارد خرید و 

فروش ارز نشوند، نرخ ها به سرعت کاهش می یابد.
عبدالناصر همتی در گفت وگویی نوروزی با بیان 
اینکه نظام بانکی برای افزایــش وام ازدواج تلاش 
می کند، گفت: برخی فکر می کنند وقتی مسئول 
شدیم، باید جدی باشــیم، اما تجربه چند دهه من 
در مســئولیت نشــان می دهد که با امید می توان 

مشکلات را حل کرد.
وی تاکید کرد: در ســال گذشــته ســاماندهی 
مؤسسات غیر مجاز را داشتیم که مشکلات زیادی 
برای بانک ها به وجود آوردند، چراکه سودهای بالای 
۳۰ درصد پرداخت می کردند و از سوی دیگر برخی 
از این مؤسسات از مردم ملک می گرفتند و در مقابل 
گواهی سپرده می دادند؛ به عبارت دیگر، خانه بدون 
کاربرد را به بانک ارایه می کردند و گواهی ســپرده 

می گرفتند که این موارد بی سابقه است.
رئیس کل بانک مرکزی افزود: این موارد باعث شد 
این مؤسسات اجازه ندهند بانک مرکزی کار درست 
خود را انجام دهد و از سوی دیگر بانک مرکزی نیز 
نظارت کافی نداشت، اما بانک مرکزی حدود ۲۵ هزار 
میلیارد تومان برای جمع آوری این مؤسسات هزینه 
کرد که البته بخشــی از این هزینه با فروش اموال 

مؤسسات و تعیین تکلیف شعب تأمین می شود.
رئیس کل بانک مرکزی با بیان اینکه در مجلس 
می گفتند که »دولت از فروش ارز ۱۸ هزار میلیارد 
تومان درآمد دارد«، تصریح کــرد: ثابت کردم که 
ســودی وجود ندارد و من با این حــال امروز هم 
بتوانم نرخ ارز را کاهش دهم خدا را شکر می کنم، 
چراکه قیمت فعلی ارز، واقعی نیســت ولی فشار 
روانی وجود دارد.به گفته همتی، بخشی از ذخایر 
ارزی کشــور در بانک های خارجی اســت و برای 
واردات استفاده می شــود و باید در داخل و خارج 
اسکناس ارز داشته باشیم که دولت در این زمینه 
برنامه ریزی انجام می دهــد.وی تاکید کرد: دولت 
می گوید خریدوفروش ارز توسط مردم انجام نشود و 
سرمایه ها در تولید هزینه شود، چراکه اگر مردم وارد 
خرید و فروش ارز نشوند، به سرعت نرخ ها کاهش 
می یابد و بعد از ثبات ارزی می توان به سمت ثبات 

تورم حرکت کرد.
وی ضمــن ابــراز عذرخواهی از مــردم به دلیل 
مشکلات پیش آمده، خاطرنشــان کرد: ما بهتر از 
این می توانســتیم کار کنیــم و صادقانه می گویم 
اکنون شرایط در کنترل است و امیدوارم با اقدامات 
و سیاست های دولت و کمک ســایر قوا بتوانیم در 
سال ۱۳۹۸ شرایط بهتری برای زندگی مردم فراهم 

کنیم.

چهره

ســیما تمام تلاشــش را می کند که باب برنامه های 
ســرگرمی بدلی خود را بــا الگوگیــری از نمونه های 
خارجی بعنوان تولیدی تریــن برنامه ها در قاب تصویر 
بنشــاند و نقاط ضعف خود در ســایر مسائل را پوشش 
دهد.از جمعه ای که گذشت تلنت شویی که به بچه های 
عاشــق فوتبال اختصاص دارد روی آنتن شــبکه سه 
رفت کــه جدی ترین رقیــب »عصر جدیــد« خواهد 
بود. »ستاره ساز« برنامه ای اســت که ده قسمت از آن 
در تعطیلات نوروزی روی آنتن شــبکه ســه می رود؛ 
برنامه ای برای کشف استعدادهای فوتبالی که با داوری 
مجتبی جباری، ادموند بزیک، فیروز کریمی و خداداد 

عزیزی ساخته شده است.
جواد فرحانی، تهیه کننــده این برنامه که تهیه کننده 
دو فصــل ابتدایی »خندوانــه« بوده و با ایــن برنامه و 
»هزارداستان« توانســته کارنامه پر و پیمانی در تولید 
برنامه هــای تلویزیونی داشــته باشــد، می گوید: »این 
ایده ای است که فکر می کنم همه چیزش از سر قسمت 
خوب کنار هم قرار گرفته  اســت. مــا در مرحله اول ده 
قســمت از برنامه را در عید پخش مــی کنیم. واقعا فکر 
می کنم »ستاره ســاز« یکی از ســنگین ترین کارهایی 
است که تا به حال در تلویزیون انجام داده ایم. من برای 
اینکار از دو دوستم کمک خواســتم که کنارم باشند. از 
رضا حداد و نیما بانک که در سینما و تئاتر تجربه ویژه ای 
دارند. ما قاب هایی گرفته ایم که کمتر نمونه هایش را در 

تلویزیون دیده اید.«
او ادامــه می دهــد: »فکــر می کنــم تکنولــوژی 
سخت افزاری که برای ساخت این برنامه استفاده شده، 
بی نظیر است. الکی هم شــعار نمی دهیم که مثلا فلان 
استیج را ساختیم که بزرگترین استیج تاریخ تلویزیون 
است و اگر رضا حداد به عنوان ســرمایه گذار نبود، این 
اتفاق اصلا میسر نمی شد. درحقیقت ما خواستیم کاری 
متفاوت کنیم و فکر می کنیم این اتفاق را رقم زده ایم.«

تیم برنامه ســاز »ستاره ســاز« که داورانش مجتبی 
جباری، ادموند بزیک، فیــروز کریمی و خداداد عزیزی 
هســتند، به ۹ منطقه در کشــور رفته اند. بنــا بر گفته 
تهیه کننــده برنامه، ویدئوهای رســیده بــه این برنامه 
از طریق فراخوان بیش از صد هزار ویدئو بوده اســت و 

آنها داوران شان را با تیم سازنده به استان ها اعزام کرده 
و توانســته اند از این طریــق ۱۶۰ نفر را بــرای مرحله 
آغاز انتخاب کننــد. این ۱۶۰ نفر قبــل از عید در چند 
مرحله گزینش شده و داوران از آنها یک بار دیگر تست 
اســتودیویی گرفته اند تا هر داور در نهایت ۱۰ شــاگرد 
داشته باشــد و آکادمی فوتبال ستاره ســاز رسما بعد از 

عید کلید بخورد.
در حقیقت گــروه داوری در مرحلــه اول غربالگری 
کرده، ســپس از میان برگزیده ها، تست مجددی گرفته 
است. هر داور باید از میان مهمان ها، ۱۰  نفر را برگزیند و 

با این شاگردان کار  کند. 
فرحانی ترجیح می دهد ماجرا را این گونه شــرح دهد: 
»این مدل برگــزاری آکادمی ها اتفاقا مدل های خارجی 
خیلی موفق دارد. حتی برنامه فوتبالی اش هم هســت. 
اینکه هــر داور کار آموزش چند تــا از بچه ها را بر عهده 
می گیــرد و در پایان هفته برنامه پخش می شــود. فقط 
ما کمی مدلش را با متر و معیارهــای خودمان منطبق 

کردیم.«
او البته می گوید: »من و یکی از دوســتان قبل از این 
برنامه »شــبی با عبدی« را هم بر همین اساس طراحی 
کردیم اما متاسفانه به دلایلی که حالا بعدا باید شرحش 
بدهم، نیمه کاره ماند. ولی آنجا هم اتفاقا مدل ما همین 

مدل آکادمی بود.«
این برنامه دو مجری دارد؛ محمدحســین میثاقی و 
امیرعلی دانایی. در اســتودیو و همراه با داورها، نقشی 
که مثلا علیخانی در عصر جدید به عنوان مجری اصلی 
بازی می کند را محمدحســین میثاقی بــر عهده دارد. 
فرحانی دراین باره می گوید: »اتفاقا جای میثاقی درست 
همین »ستاره ساز« اســت. یک برنامه با ریتم تند و پر 
هیجان. همان چیزی که محمدحســین دوست دارد و 
استادش اســت. ترکیبی از فوتبال، تکنیک، سرگرمی 

و هیجان.«
مجری پشــت صحنه ایــن کار هم امیرعلــی دانایی 
است؛ هنرپیشه ای که قرار اســت حالات بچه ها و ریتم 
دراماتیک و حالات هیجانی داورها و شرکت کننده ها را 
روایت کند. کسی که شاید کمی برای اینکار اتوکشیده 

به نظر برسد.

 ترکیبی از فوتبال، تکنیک، سرگرمی و هیجان
رقیب »عصر جدید« شد؛

فقط آکادمی فوتبال 
ستاره ساز را کم داشتیم!

عکس نوشت

  سهیل پرسته، دارنده مدال طلای کشتی ساحلی جوانان جهان و عضو تیم ملی 
بر اثر سانحه دلخراش رانندگی در جاده ماسوله درگذشت.

  بازگشت ۴ مرزبان آزاد شده از دست تروریست های جیش الظلم  جشن جمع آوری خرمن در ژاپن  روز یکشنبه هواداران ماندن در اتحادیه اروپا به خیابان می آیند
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معاون اجتماعی پلیس فتا نسبت به واریز کمک های نقدی برای سیل زدگان به شماره حساب های ناشناس 
هشدار داد.سرهنگ پاشایی درباره احتمال سودجویی و کلاهبرداری برخی افراد به بهانه دریافت کمک های 
نقدی برای سیل زدگان گفت: لازم است شهروندان نوع دوست که قصد کمک به سیل زدگان در استان های 
شمالی کشور به خصوص استان گلستان را دارند حتماً کمک های خود را از طریق شماره حساب هایی که از 
سوی رسانه ها و خبرگزاری های رسمی و معتبر اطلاع رسانی می شود، واریز کنند.او  گفت: متأسفانه برخی از 
افراد سودجو با سوء استفاده از عواطف و احساسات شهروندان اقدام به تبلیغات در فضای مجازی و به این شیوه 

از شهروندان کلاهبرداری می کنند.

هشدار پلیس 
فتا در مورد 

کلاهبرداری به 
بهانه کمک به 

سیل زدگان

شروعصفحهآرایی
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اتمامصفحهآرایی
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شروعصفحهآرایی:؟؟/؟؟
اتمامصفحهآرایی:؟؟/؟؟

در هـر یـک از اتاق های منزل 
یـا محـل کار مکان هـای امن 
را تعییـن کنیـد. ایـن مکان 
میـز  یـک  زیـر  می توانـد 
محکـم، یا کنار دیـوار داخلی 

بـه دور از پنجره باشـد.

سفر وزیرخارجه آمریکا به لبنان باعث داغ شدن هشتگ فتنه پمپئو در شبکه اجتماعی توییتر شد. جالب 
است بدانید که اول بخش اعظمی از مردم لبنان در توییت های خود با هشتگ فتنه پمپئو به استقبال وزیر 
خارجه جنگ افروز آمریکا رفتند. وزیری که سیاست های ضد ایرانی اش شهره خاص و عام است. با این حال 
سفر او در با توجه به نقش ایران در خاورمیانه مورد توجه مردم کشورمان هم قرار گرفت. به چند توییت کاربران 

ایرانی توجه کنید:
هرجا پای آمریکا رو دیدید بدونید خباثت و فتنه ای در حال وقوع است

سخنرانی نوروزی رهبری باعث شــد موش های کثیف از لونه بیرون بزنن؛ ما هم اصلا نمی دونیم که اونا 
ترسیدن

هدف اصلی رفتن پمپئو به لبنان نه برای مســلح کردن ارتش این کشوره نه برطرف کردن مشکل برق و 
آوارگان! هدفش فتنه در لبنان و همچنین تحریک افکار بر علیه حزب الله لبنان و همچنین جبهه مقاومته!

احمق های درجه یک که تا دیروز می خواستند جشن کریسمس 2019 را در ایران بگیرند، حالا برای فتنه 
انگیزی وارد منطقه شده اند.

سفر پمپئو به لبنان دلیلی بر دوران افول آمریکایی است که ادعای کدخدایی دارد

ســردار آزمون مهاجم ایرانی 
باشــگاه زنیت روســیه که برای 
تعطیلات عیــد به ایران ســفر 
کــرد، از  دو روز قبل بــرای امداد 
رسانی به روســتاهای سیل زده 
استان گلستان که در آنجا به دنیا 
آمده است رفت. او علاوه بر اینکه 
کمک های جمع آوری شده را از 
طریق هلال احمر به مردم رساند، 
شــخصا در کنار مردم سیل زده 
هم حضور یافت و ویدیو حضور او در این مناطق هم بازتاب زیادی در شــبکه های اجتماعی داشت. منتهی 
درگیری شدید او با برخی رسانه های استان گلستان از حاشــیه های این اقدام انسان دوستانه بود. او در یک 
استوری اینستاگرامی مطالب تندی علیه رسانه های استانش نوشت و تاکید داشت که آنها همه کار می کنند 
تا کمک های او به مردم ســیل زده علنی نشود.اتفاق جالب توجه اما غلط های املایی و انشایی سردار در این 
مطالب انتقادی بود که هجمه هایی سنگین برایش درست کرد. او »موقع ای« که را »موقعه ای« که نوشت و 
»راجع به« را »راجب«!عده ای هم که مدت هاست با سردار مشکل دارند انتشار ویدیوهای مختلف از حضور 
او در روستاهای سیل زده را شو آف قلمداد کرده اند که می توان گفت انتقادی بیجا است. چون حضور سردار 
آزمون و بازتاب این اتفاق می تواند باعث بیشتر شدن توجه مسئولان و مردم به بحران به وجود آمده برای مردم 
گلستان شود. آزمون هم در این دو روز بارها و بارها خواهان امدادرسانی بیشتر و توجه به مشکلات مردم سیل 

زده شده است.به این توییت ها توجه کنید:
می تونست تعطیلات تو بهترین نقاط جهان باشه ولی اومده کمک همشهری های سیل زده اش

دم سردار گرم که اومده بین مردم سیل زده ولی ای کاش گوشیش بیفته تو آب!
سردار پدر شوآف تمام تاریخه

سردار آزمون بدون پست های اینستاگرامی و استوریهاش پسر خوبیه!
الان اگر نمی نوشت که رسانه ها می خوان کمک های من علنی نشه چی میشد؟

اگر نمی رفت کمک یه داستان براش درست میکردن! حالا که رفته کمک یه داستان دیگه!

اگر روز گذشته هشتگ تنفس جنگل در انتقاد به قطع درختان جنگل به عنوان یکی از دلالیل اصلی سیل 
استان مازندران و گلستان مورد توجه قرار گرفت، از دیروز کاربران فعال در فضای مجازی به شکلی دیگر به 
اتفاقاتی که منجر بر این سیل بزرگ شده واکنش نشان می دهند. اتفاقی که تا پیش از این در مواقع این چنینی 

سابقه نداشت. منتهی نوع مطالبه گری ها و تحلیل ها تغییر کرده و بهتر شده است.
 سیل مازندران و گلستان بلای آسمانی نیست. بلای مدیریتی و انسانی است. بلایی که مدیران با ساختن 

سد، برداشت از رودخانه ها، جنگل تراشی و معادن به جان این استان ها انداختند.
همه چیز رو گردن طبیعت نندازیم... اون روزی که درختا قطع می شدن، باید فکر این اتفاقات رو می کردن...

آقا کار خدا بی حساب کتاب نیست. حتما دلیل داشت که این حجم جنگل و درخت برای مناطق سرسبز و 
بارونی درست کرد. ولی وقتی تو کار خدا دخالت کردن و جنگل رو خراب کردن، وقتی سیل اومد، این طوری 

زندگی مردم نابود شد.
وقتش نیست با همه اون مسوولان و افرادی که باعث جنگل خواری و قطع درختان در گلستان و مازندران 

شدن برخورد بشه؟
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